



MONITOR POLSKI

DZIENNIK URZĘDOWY RZECZYPOSPOLITEJ POLSKIEJ

Warszawa, dnia 23 maja 2025 r.

Poz. 510

OBWIESZCZENIE

MINISTRA RODZINY, PRACY I POLITYKI SPOŁECZNEJ¹⁾

z dnia 19 maja 2025 r.

w sprawie wysokości zasiłku dla bezrobotnych

Na podstawie art. 228 ust. 4 ustawy z dnia 20 marca 2025 r. o rynku pracy i służbach zatrudnienia (Dz. U. poz. 620) ogłasza się, że od dnia 1 czerwca 2025 r. wysokość zasiłku dla bezrobotnych, o którym mowa w art. 224 ust. 1 powołanej ustawy, wynosi:

- 1) 1721,90 zł – w okresie pierwszych 90 dni posiadania prawa do zasiłku;
- 2) 1352,20 zł – w okresie kolejnych dni posiadania prawa do zasiłku.

Minister Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej: *A. Dziemianowicz-Bąk*

¹⁾ Minister Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej kieruje działem administracji rządowej – praca, na podstawie § 1 ust. 2 pkt 2 rozporządzenia Prezesa Rady Ministrów z dnia 18 grudnia 2023 r. w sprawie szczegółowego zakresu działania Ministra Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej (Dz. U. poz. 2715).